
ROMANlA
JTIDETTII- MEIIEDINTI
ORA$UL BAIA DE ARAMA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

incheiat azi2gApRlLIE 20ZZ,lasediul Consiliului Local al oragului Baia de AramS,.iudelul Mehedinli,

unde are loc ;edinta ordinard a consiliului Local al ora;ului Baia de Aram6, convocatd prin Dispozilia nr' 208

din 21 .o4.2[22,emis5 de primarul oraEului Baia de Aramd, domnul Tudorescu Ilie Ion' la cat'e sunt prezenli 14

consilieri din totalul de 15 consilie.iin fu,].tl (absent: Virzob Toader), cu urmdtorul proiect al ordinii de zi:

proiecturordinii deziacelei de -uiq-'ugedinfedincer de-aig-leamandarar consiliulLri Local

1. Adoptarea fro..rrtui-rerbal al gedinlei extraordinare de indata din data de 19'04'2022l,

2. proiect de hot6r6re privind aprobarea organigramei gr a gtatului de funclii ale aparatului de specialitate

al prirnarului orasului Baia de Aramd, pentru anull12Z - inilirttor Tudorescu llie lon - primar;

3. proiect de hot6rare privinj aprobarea incheierii unui contract de prestdrii servicii de

permanen{d/intervenlie imediatd peltr_u 
-pr.i.ni."u 

.gi .combaterea 
atacurilor exemplarelor de urs brun in

intravilanul oragului Baia de Arami, jLrdetul Mehedinli - iniliator Tudorescu llie lon - primcn';

4. proiect de hotdr6re privind revocarea din func!ie a viceprimarului, oragului Baia de Aramd' judelul

Mehedinli, domnul Buncianu Mirel - iniliatori: Alexandru Bogtian iu'*, Berbec Dorel' Sanislav Florin Lttcian'

$atapa lon, Virzob Dorin - consilieri locali;
5. Diverse;

$edinla ordinard se desldqoarS cu prezentareaftzicda consilierilor locali'

Domnul Sanislav Florin Lucian afirrna cd dore;te ca proiectul de hotSrare privind revocarea din fLrnctie a

viceprimarului oraqului Baia de Aram6, judetul Mehedinti, clomnul Bttncianu Mirel sd fie retras de pe ordinea de

zi a qedinlei, urm6rd a fi introdus pe ordinea de zi a sedin{ei ordinare urmdtoare a Consiliului Local' Ceilalti

initiatori ai proiectului, respectiv dornnii Alexandru Bogdan C'ezar, Berbec Dorel, $alapa lon' Virzob Dorin'

alLr.mS cd sunt de acord cu retragerea de pe ordinea de zi a proiectului.

Domnul pregedinte ae g-eOinla Martinescu Grigore Claudiu sLrpune la vot ordinea de zi, aceasta fiind

aprobatd in unanirnitate ( l4 voturi ,,pentru" ).
Se supune la vot procesut u"iUut at qedinlei extraordinare de indatd din data de 19.04.2022. acesta fiind

aprobat in unanimitate ( l4 voturi ,.pentrlt" ).
In continuare, domnul pr.q"dint" de;edinla prezintd proiectul de hotdrare privind aprobarea organigramei

;ia qtatuluide funclii a1e aparatuiuide specialitate al primarului oragului Baiade Aram6, pentru and2A22'

Dorrnul primar afirmd cd a fost transmis de cdtre Prefectura Judefului Melredinfi numdrul maxim de

posturi. Ca qi rnodificare, all proplrs infinfarea unei functii contractuale irr cadrul compartimentr"rlLti registrul

agricol, deoarece dorim sd atragem personal cle specialitate, cu drept de semndturd pe docr-rmentele cu privire la

mldsur6torile cadastrale. De asemenea, am propui desfiinlarea unei f'unc{ii de polilist Iocal, raportat la nurndrul

maxim pentru acest compartiment transmis de c[tre Institulia Prefectului.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd prin proiect se propune infiinlarea unui compartiment pentru

implementare proiecte finantate din fonduri externe nerambursabile. Ce impune, vd rog sd ne explicali.

Domnul primar spune c6 acest compartiment a fost infiin{at tot ca urmare a numdrului maxim de posturi

transmis de cdtre prefectura. Putem sd atragem personal de specialitate care sd se ocupe de fonduri europene.

Domnul Sanislav Florin Lucian intreabd, cd in acestd situalie, angaja{ii primdriei ce mai fac. $i a$a sunt

mul1i gi bine platili.
Domnul Maritinescu Grigore Claudiu intreabd dacd organigrama primdriei nu trebuia aprobatd inainte de

aprobare bugetului local. De unde ii platim.' 
Domlr:l primar afirmd cd dacd se aprobd organigrama qi constat cd am buget, pot sA demarez procedurile

de angajare. Dac6 nu avem buget cu siguran[d nu vom angaja. in acest moment nu intenliondm sd angajlm in

acest compartiment.
Domnul $alapa Ion spune cd varianta e bund in cazul apar proiecte europene, dar trebuie gdsit personal cu

calificare.
Domnui secretar afirmd aceste trei functii contractuale propuse sunt pentru o perioadd determinatd.

Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd un departament al proiectelor europene este pilonul debazd' al

unei primdrii. Fondurile .r.op"n" dezvoltd comunitate. Asta insemnd sd angajdm trei oameni competen{i.

Domnul Sanisalv Florin Lucian intreaba ce ne opre$te ca un angajat al primdriei sd se ocupe de un proiect

cu finanfare euroPeand de mAine.

Domnul pri-u. spune cd situa{ia nu este aEa simpl6. Nu pot fi trasate sarcini fErd respectarea condiliilor

legale.



Domnul Sanislav Florin Lucian afirma c5 oamenii se formeazd in timp'

Domnul Martinescu Grigore Claudiu afirmd cd dacd nu avem cu cine implementa proiecte, atunci oamenii

dia care au primit sporul pentru proiectul cu gcend de ce au primit'

Dornnul primar afiimd cd acolo este o alta discu{ie. Tiebuie sd facem o diferenfd intre perioada de accesare

a proiectului gi perioada de implementare'

Domnul $alapa Ion spune cd se poate lua o firmd de consultanld'

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd orice angajat care ;tie s[ intocmeascd un ;tat de platd se. poate

ocupa de fonduri europene. Se dd o listd cu pagii caretre-buieparcur;i. Eu sunt parte integrantd din cel mai mare

proiect cu fonduri europene din partea at tud a judelului Mehedinli' Aveam varianta sd angajez' la firrnd trei

oameni s5 se ocupe de documentafie, insS eu am ales sd md ocup eu 9i totul a 
.mels, 

am dat qi in primire' Aici

creem niqte locuri cie muncd de parcd nu am avea atdtde rnulli angaja{i in primdrie. oameni nu sunt coordona{i'

Domnul primar afirmd cd am spus foarte clar cd nu inten{ionlz sa angajez oameni pe aceste posturi' DacI

aveli o persoani colnpetentd, eu o primesc cu bra{ele deschise'

Domnul Tatomir Valentin afirmd cd aceste posturi intrd in cadrul legal, sunt prev[zute Ei se pot infiin{a'

Utilitatea este destul de mare. Nu este simplu deloc cu proiectele europene. cand se dd drumul la finan{are este o

batdlie foarte mare' . , . n, -
Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd sunt consulta{i care se pldtesc la aprobarea proiectului' De ce si

infiin(ez posturi degeaba. Este total inutil sd angajam, pentru ca daca noi angajdm ;i tot trebuie s5 contractan-t

oameni pe dif-erite domenii.
Domnul cojocaru Ioan spune cd este de acord, deoarece pentru a accesa proiecte europene este necesar un

astfel de compartiment. p6n6 acum a fost vreo perioanA deseinnatd care se ocupd de fonduri europene?' Dacd

gasim o persoand competenta sigur nu v-a veni pe un salariu mic'
" 

Domnul primar spune cd .r1. un singur funclionar public cu astfel de atribulii'

Domnul Martinescu Grigore Claucliu afirmd cd el doregte ca angajalii primdriei sd se ocupe de proiectele cu

finan{are euroPeand.

Domnul preqe<1inte de ;edin{[ supllne [a vot proiectr.rl de lTotdr6re prezintd proiectul de hotdrare privind

aprobarea organigramei Ei a Etatului de functii ale aparatului de specialitate al.primarului oraqr:lui Baia de

Ararld, pentru anul 202i, acesta fiind respins cu 7 votr:ri ,,itnpotriva respingTi]", 6 ',ab1ineri" 
( Alexandru

Bogdan'Cezar, Berbec Dorel, Ciochind Ilie, Sanislav Florin Lucian, $alapa Ion, Virzob Dorin) 9i I vot..pentrr't

respingere" (Martinescr.t Grigore ClaLrdiu).'--' 
i; .o,-,,inuur." domnul"pregedinte de gedinla prezintd proiectul de hotdrAre privind aprobarea incheierii unur

contract de prestaiii servicii de pennanen{d/interven{ie imediatd pentru prevenirea gi cornbaterea atacurilor

exernplarelor de urs brun in intravilanul oraguh-ri Baia de Aratnd, judeltrl Mehedirrti.

bomnul Sanislav Florin Lucian afirmd cd noi considerdrn cd acest proiect nu este o prioritate. Atacurile de

urs sunt evenimente izolate qi nu in[elegem cle ce vrem sd cheltuim 1.000 lei/ lr-rnd din banii oamenilor.

Dornnul Ancufa victor spune cd sunt bani de la Ministerul Mediului.
Domnul Salislav Florin Lucian spune cd toli sunt bani oamenilor. cet6{enilor, indiferent de unde provirr;i

noi ?i cheltuiur l}ra discendm6nt. Facem un contract 9i vin dia 9i dau cu petarde?.

Domnul primar spune cd noi venim cu o mdsurd de preven{ie. Nu cred cd trebuie sd vorbim aici ce face o

asocialie de vAndtoare pentru prevenire qi combatere. Eu nu vreau decAt sd preintdmpin aceste lucruri.

Domnul Tatomir Valentin afirmd cd existd acest risc mic, rrare, nu se gtie cAnd va apdrea. Nu sunt banii

nogtri, sunt bani din bugetul de stat. Este o mdsurd de protecfie pe care o ia statul pentru cetdfeni. Este pdcat sd

nu implementdm.
Domnul Sanislav Florin Lucian intreaba dacd ursul locr,ri;te in intravilanul oraqului Baia de Aramd.

Primdria trebuie sd se ocupe de a9a ceva?.

Domnul Berbec Dorel afirm[ cd ursul este specie protejat5. Noi nu avem voie sd-l impuqcim.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re privind aprobarea incheierii unui contract de prestdrii servicii de

permanentA/intervenfie imediatd pentru prevenirea ;i combaterea atacurilor exemplarelor de urs brun in
intravilanui oragului Baia de Aramd, jude{ul Mehedinfi, acesta fiind aprobat cu 8 voturi ,,pentru" 9i 6 ,,ab1ineri"
(Alexandru Bogdan Cezar, Berbec Dore1, Ciochin6 Ilie, Sanislav Florin Lucian, $alapa Ion, Virzob Dorin).

Domnul Cojocaru Ioan sesizezd problema cu indicatorul neomologat de la pia![, la care dott.tttul prittrar'

afirmd cd s-a comandat acel indicator.
Domnul Cojocaru Ioan spune cd la parcul de la casa de culturd s-a lbcut curdlenie qi acum este la fel.

Noapte de noapte este scandal acolo.
Domnul primar spune cd de lunea viitoare vom intra cu cur6{enia qi in acel parc. Cu privire la scandaluri,

vd contrazic.
Domnul Cojocaru spune cd luna viitoare Colegiul sdrbdtoregte zilelel liceului. Solicit, dacd putem sa gasim

la capitolul cultur6, o sumd de bani pentru organizarea in bune condilii a acestor activiteti. I)e asemenea,

mullumesc pe aceastd cale pentru imprimanta 3D achizilionatd anul trecut cu sprijinul Consiliului Local pentru



cercul tje roboticd. Din 600 de gcoli, colegiul Brancoveanu este pe locul 24 la nivel nalional. Practic se vede cd

am investit in aceea imPrimantd.
Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd am fost in parc gi nu am vdzut o roabd de nisip pusd in lada goala'

Leagdnerupte, pericol pentru copii. Uaideli sd nu mai amAndm chestiunile astea. Pe coasta spitalului sd 9ti1i cd qi

partea din stanga trebuie curdlaid. Este mai greu de intervenit, dar dacd facem o actiune acolo, vorbesc ;i cu

cetd[enii de acolo sd ajute. , : .- ---e-... .^r^+-..i-^^ ,,

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd acum 2 ani. la Negoie;ti s-au cheltuit bani pentru pietruirea.uner

uli1e. $tie domnul adrninistrator unde. Dupd ce am pietruit ;i um atnenajat-o, un locuitor gi-a pennis sd

ingr[deascd acolo. Oamenii nu mai pot sd urce acolo'

Domnul primar spune cd acolo nu s-a inchis drumul public. Ulila are 4 metri, ce s-a inchis acolo nu este

domenir_rl public. gu a,n fost personal acolo impreund cu polilia local5 gi polilia na{ionala. ce s-a ingrddit acolo

nu este domeniul Public.
Dornnul Sanislav Florin Lucian intreab5 cd in aceastd situa{ie dacd observ cd nu ave{i acte pe un teren in

Baia de Aramd md duc gi il ingrddesc. Acolo se afecteazd accesul altor cetdfeni. Ei nu au niciun fel de acte' Acel

teren era folosit de mai mulli Ja,neni. poli{ia locala poate sd intervirrS. Acel teren trebuie lasat liber in cazul uuor

situalii de urgen{a.
Domnul primar spune cd acolo este o imprejmuire provizorie cu nigte ;tenapi 9i sdrmd' Nu se dd

autorizatie pentiu ,;u."ru. Este un litigiu intre persoane ftzice, primdria nu poate interveni'

Domnul Sanislav Florin Lucian solicitd ca domnul administrator sd scoatd cadastrul de acolo ;i situalia

acelui teren de la taxe qi impozite. Sd vedern dacd in aceazond la Bonculeqti, acea persoand care a ingradit este

ptoprietar sau nu.

Domnul Cucu Ion intreabd pe domnul Cojocaru Ioan, in cazul in care se pierde procesul cu transportatorll,

cile pldtegte banii. Contractele sunt semnate de cdtre dumneavoastrd 9i domnul.administrator'
^Domnul 

Cojocaruloanspune c6platasevaefectuadecdtrerninister.Noi nuamsemnatnicir-rncontractcu

transportatorii. Dlschiderile de credite, in;tin{drile cdtre inspectorat 9i Ininister noi le-am I}cut.

Drept pentru care am inclreiat prezentul proces - verbal.

Secretar General,
Curelea viitoi saUin
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Martinescu
Presedinte de -sedin(i,


